
Geachte heer Van der Zweep, beste Douwe, 

 

 

Hartelijk dank voor uw onderstaande reactie. 

 

Het doet ons bijzonder veel genoegen te constateren dat u met ons het 

gesprek wenst aan te gaan. Wij nemen daarbij aan dat u genegen bent 

samen met ons een strategie op te stellen, opdat er een zo groot 

mogelijk werknemersfront kan worden gevormd teneinde de 

onderwijswerkgevers (VO-raad) tijdens de cao-onderhandelingen te 

overtuigen dat belangrijke verbeteringen voor de onderwijswerkers nu 

echt noodzakelijk zijn. 

 

Met het oog op bovenstaande zouden wij het zeer op prijs stellen 

indien u ons op voorhand wilt informeren wat de mening van uw bestuur 

is dat LIA een plaats aan de cao-onderhandelingstafel opeist. 

 

Uw berichten zien wij met belangstelling tegemoet, waarvoor wij u nu 

reeds zeer erkentelijk zijn. 

 

Tenslotte deel ik u nog mede dat wij onze inzet voor de cao-onderhandelingen 

voortgezet onderwijs 2018-2019, welke u reeds als attachment bij onze 

vorige e-mail heeft aangetroffen, 

tevens aangetekend per gewone post aan uw bestuur hebben gezonden. 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Robert. 

 

 

 

 

 


